
Kempinski Hotel Fuzhou
福州泰禾凯宾斯基酒店



Table of Contents 目录

1. About us 关于我们

1. Surroundings 周边配套

1. Facilities 硬件设施

1. Service 服务

2. Testimonials 大事记

2

3

10

13

30

33



About us 关于我们

1



Fuzhou City Information 福州城市信息

About Us 关于我们

4

Located in the Southeast Coast of China, Fuzhou is a historical and cultural city 
with more than two thousands and two hundreds years’ history. It is a surprising 
destination with beautiful scenery, fresh air, hot springs and tea culture. 

福州，一座拥有两千两百年历史的文化名城，也是著名的温泉之城。福州风

景秀美，自古遍植榕树，故有“榕城”之美称。福州空气清新，绿树成荫，

因此也被称为宜居之城。

With its superior location, Fuzhou is connecting to major cities such as Shanghai, 
Guangzhou and Shenzhen in less than two hours’ flying time. It is now becoming 
one of the most important transportation hub with the perfection of high-speed rail. 

福州地处东南沿海，与台湾隔海相望，是海峡西岸的主要发展城市。福州地

理位置卓越，交通网络遍布全国各地。距离上海、广州及深圳等主要城市仅

有少于两小时的飞行时间。随着高铁网络的不断完善，合福铁路的开通，福

州逐渐成为东南沿海重要的交通枢纽。
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• Distance to Shanghai 距离上海: 
  About 85 minutes by air 约85分钟飞行时间
  4.5 hours by high-speed rail 4.5小时高铁

• Distance to Shenzhen  距离深圳: 
  About 85 minutes by air 约85分钟飞行时间
  5 hours by high-speed rail 5小时高铁

• Distance to Guangzhou  距离广州: 
  About 100 minutes by air 约100分钟飞行时间

• Distance to Beijing  距离北京: 
  3 hours by air 3小时飞行时间 

• Distance to Hong Kong  距离香港: 
  About 105 minutes by air 约105分钟飞行时间
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Attractions in Fuzhou 福州景点

About Us 关于我们

Located in the eastern suburbs of Fuzhou, 
measuring 925 meters high, the Gu mountain 
has more than 100 scenic spots, including 
pavilions, temples, caves and peaks. This is best 
place for refreshing and relaxing because of its 
beautiful scenery.

位于福州市东郊，海拔925米的鼓山100多处
景点，以山中楼阁、佛寺、岩洞和山峰最为
出名。鼓山绿树成荫，风景秀美，是放松身
心的绝佳之处。

17km，About 25 minutes by car
约25 分钟车程 

 Gu Mountain 鼓山

Jin Ji Park is the nearest park to the hotel. A lot of 
trees have been planted in the park, and there is 
high negative oxygen and fresh air. The newly 
developed rainbow bridge and gallery road have 
resulted in the park being renowned as one of the 
top ten parks in Fuzhou.

金鸡山公园作为距离酒店最近的一处休闲公园，
负氧离子浓度高，空气清新，种有大量草木，
近年新建了飞虹桥与环山揽城栈道，是“福州
十大人气公园”之一。

2km，About 5 minutes by car
约5 分钟车程

Jinji Mountain 金鸡山

Located in the downtown area of Fuzhou, the Three 
Lanes and Seven Alleys is a district of streets 
featuring a cluster of ancient residential buildings 
and is the largest well-preserved historical heritage 
site in China.

三坊七巷位于福州繁华的八一七路，是南后街
两旁从北到南依次排列的十条坊巷的概称，也
是目前中国规模较大，保护较为完整的历史文
化街区，是全国为数不多的古建筑之一。

7km，About 15 minutes by car
约15 分钟车程 

Three Lanes and Seven Alleys 三坊七巷

Fuzhou is also well-known as "the city of hot 
springs" with its both quality and quantity of 
hot springs. 

福州也被成为温泉之城，温泉资源丰富、
分布广、开采历史悠久，具有储量大、水
温高、水质纯净的特点。

Yuanmai Hot Spring 源脉温泉
Xishan Hot Spring 溪山温泉
Gui’an Hot Spring 贵安温泉

Fuzhou Hot Springs 福州温泉
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Local Food 特色美食

About Us 关于我们

Guo Bian Hu 锅边糊Fish Ball 鱼丸 Pork Dumpling 肉燕 Sweet Mashed Taro 芋泥

Buddha Jumps Over the Wall 佛跳墙 Sweet and Sour Pork in Shaped of Litchi 
榕城荔枝肉

Quick-boiled Sea Clam with Chicken 
Broth 鸡汤汆海蚌
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Map of the Area 酒店周边

About Us 关于我们

Open Date: 18 May 2016

酒店开业时间：2016年5月18日

Located in a top commercial complex –Fuzhou Tahoe Plaza,  Kempinski Hotel 
Fuzhou provides direct connection to residence, business, leisure  and entertainment.  
More than 2000 sufficient parking lots available.      

位于福州高端城市综合体——东二环泰禾广场内，连接高端住宅、写字楼、大
型购物商场和娱乐中心。停车方便，拥有逾2000个停车位。

•  Distance to Airport 距离机场: 

      47km, about 40 minutes by car 约40分钟车程

• Distance to Fuzhou Railway Station 距离福州火车站: 

     4km, about 10 minutes by car 约10分钟车程
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Airport Shuttle MPV 高端机场快线

About Us 关于我们

• Enjoy the ease of our airport pick-up. The airport express seven-seat MPV will 
pick you up directly at the gate. Outside the airport, the MPV is already waiting 
for you and will bring you directly to our hotel in about 40 minutes. You can also 
reserve a private airport express MPV for yourself and your fellow travellers.

作为福州长乐国际机场快线经停站，高端机场快线让您轻松往返酒店与福
州长乐国际机场，约40分钟车程即可抵达酒店，享受“一站式”出行服务。
您还可选择机场快线包车服务，便捷出行。

• To make arrangements or for further information on prices and the time schedule, 
contact the Fuzhou Changle Airport Express Service team on telephone number 
+86 0591 2801 3231. Please reserve your transport two hours prior to arrival.

如须预订或了解发车时间表等更多信息，请至少提前2小时拨打 +86 591 
2801 3231

• The timing depends on the traffic and it was operated by Airport Express Company.

时间取决于道路交通状况，该服务由空港快线提供。



Surroundings 周边配套
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Fuzhou East Second Ring Tahoe Plaza 福州东二环泰禾广场

Surroundings 周边配套

Fuzhou East Second Ring Tahoe Plaza covers an area of 150,000 sq m, with a total 
construction area of 450,000 sq m. It is a commercial complex which combines 
five-star hotel, 5A office building, high-end shopping malls, entertainment center, 
SOHO offices, stylish pedestrian street and serviced apartment.  There are more 
than 200 restaurants and bars.

东二环泰禾广场占地面积约15万平方米，总建筑面积约45万平方米，是一个
集超五星级酒店，甲级5A写字楼、大型高档购物中心、大型高档娱乐中心、
SOHO办公、时尚步行街、酒店式公寓七大顶级业态为一体的超大型城市综
合体。广场内共有200余家餐饮商家，提供了丰富的就餐选择。

Water Show Square which is connected to hotel is the largest musical fountain 
show square in Fuzhou. The musical fountain show features in its perfect 
combination of sound, light, electricity and music to create a fantastic water show. 
It’s also an ideal place for group gathering and personalized outdoor activity for 
clients.

与酒店相连接的水秀广场是目前福州市中心规模最大的音乐喷泉表演广场。
音乐喷泉将声、光、电、音乐完美结合，打造最炫的水秀世界，可以为客户
个性化定制水秀表演，作为团队活动与户外拓展的场地。
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FSICEC 福州海峡国际会展中心

About Us 关于我们

Choose Kempinski Hotel Fuzhou:

选择福州泰禾凯宾斯基酒店：

• The distance between Kempinski Hotel Fuzhou and Fuzhou Strait International 
Conference & Exhibition Center is about 13km. From the hotel, guests can go directly to 
SICEC along Fuzhou East Second Ring which takes only 15 minutes.

酒店距离会展中心约13km，从酒店可直接上福州东二环快速路，约15分钟车程即

可到达，出行十分便捷

• Kempinski Hotel Fuzhou is located in the top commercial complex, the Second East 
Ring Tahoe Plaza where directly connects to the city’s business centre, dining hub, 
leisure and entertainment area.

酒店紧邻福州最大购物商圈东二环泰禾广场，提供完善的休闲娱乐设施



Facilities 硬件设施

3



14

Guestroom Category 客房类型

 Quantity数量 Size面积

Deluxe King 豪华大床房 147 40

Deluxe Twin 豪华双床房 73 40

Executive King Room 行政大床房 56 40

Executive Twin Room 行政双床房 25 40

Deluxe Suite 豪华套房 15 78

Executive Suite 行政套房 9 85

Diplomatic Suite 外交套房 1 125

Presidential Suite 总统套房 1 300

Total 客房总数 327

Location: Floor 5 – 21

位置：5至21层

Facilities 硬件设施



• Spacious and bright, with a ceiling height of 3.3 m

      客房挑高3.3米，宽敞明亮

• Enjoy beautiful city view from French windows

      全景落地窗，可欣赏美丽的榕城景色

•  Convenient and artistic hidden power switch

      床头柜隐藏式电源开关，便捷美观

• Sleep comfortably and healthily on KINGKOIL 
mattress

      全球知名品牌金可儿床垫，提供舒适健康的睡眠享
受

Guestroom Features 客房特色

Facilities 硬件设施



• Tabletop is like an unfolded scroll painting

      写字台桌面似一幅展开的画卷，融合文化内涵

• Lockable push-pull mini bar, easy to take snacks and 
drinks

      推拉式迷你吧，方便拿取；可上锁

• Marble bathroom and top-class bath amenities

      大理石浴室和顶级洗浴用品，奢华而高雅

• Rituals bath amenities are provided in Executive 
Rooms and Suits

      行政客房及套房均配备知名品牌Rituals沐浴用品

• Dimming glass, ensuring cleanliness, privacy and 
beauty

      浴室配备调光玻璃，卫生、私密、美观

Guestroom Features 客房特色

Facilities 硬件设施
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Floor Plan 场地平面图

Facilities 硬件设施

Floor 2
2楼场地

Floor 3
3楼场地

Outdoor venue on 
Floor 1

1楼户外场地



Meeting and Banquet Capacity 会议及宴会容纳人数

18

Facilities 硬件设施

Rooms Size (m2) Classroom Theatre Banquet Cocktail U-Style Boardroom

会议室及宴会厅 面 积 教室型 剧院型 宴会型 鸡尾酒型 U  型 董事会型 

Tahoe Ballroom 泰禾大宴会厅            1,500 900 1,200 770 1,200 450 /

       Yi Jin 衣锦厅 500 234 350 240 400 150 /

       Wen Ru 文儒厅 500 234 350 240 400 150 /

       Guang Lu 光禄厅                    500 234 350 240 400 150 /

Tian Qu / Qian Yuan 天衢厅 / 乾元厅 160 80 120 100 120 50 60

       Tian Qu 天衢厅                        80 40 55 50 60 30 30

       Qian Yuan 乾元厅                80 40 55 50 60 30 30

Hua Lin 华林厅                       64 / 50 40 40 20 20

Boardroom 董事会议室             60 / / / / / 14

Jia Rong 嘉荣厅                     45 30 35 30 35 20 20

Hai Yan 海晏厅                       40 20 30 20 30 15 20

Huai De (VIP Lounge) 
怀德厅（VIP休息室） 35 / / / / / 20

Lang Guan (Make Up Room)
郎官厅（化妆间） 32 / / / / / /

Ruo Shui / Qin Yuan / Qing Yun / Lin Xi (Located on Floor 2)
若水 / 沁园 / 清韵 / 临溪 （位于2楼）

260 96 200 160 160 72 72

Outdoor Garden Le Jardin 户外花园ⅠⅡ 750 / 500 200 380 / /

Pavilion 同心亭                         48 / 30 20 30 / 20
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Indoor Meeting Space室内空间

Facilities 硬件设施

• Grand Ballroom sized at 1,500 sq m which is dividable into 3 rooms. 
Height at 9.5 m under the chandelier with a fixed P4 LED screen sized 
at 100 sq m and three screens, capacity – 80 tables

      大宴会厅，面积为1,500平方米，可分成3间独立宴会厅，灯下挑高
9.5米（福州酒店最高），自带一块101平米（福州酒店最大）P4高
清LED屏，共3块升降投影幕布，可容纳80桌中式宴会

• 12 Conference Rooms (from 32 to 260 sq m)

      12间会议室，每间面积为32至260平方米

• All the conference rooms and Grand Ballroom are located on the third 
floor. There is panoramic elevator to the outdoor garden.

       大宴会厅与会议室均在3楼，设有一部观景电梯直达1楼的户外花园

• 2 wash rooms on the third floor.

      3楼设有2个卫生间，可满足大型活动所需

Location: Floor 3

位置：3层
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Outdoor 户外场地

Facilities 硬件设施

• Outdoor Garden Le Jardin: 750 sq m, is the only one professional outdoor 
lawn venue in Fuzhou’s international hotels, capacity of 50 to 300 guests

      户外花园 - 百年好，750平方米，福州市区国际品牌酒店唯一户

      外草坪场地，按照高尔夫球场标准铺设，可容纳50至300名宾客

• Outdoor Garden Millennium: 230 sq m, capacity of 30 to 100 guests

      户外花园 - 千禧园，230平方米，可容纳30至100名宾客

• Cocktails, outdoor BBQ dinner, private party and so on

      可举办鸡尾酒会、户外烧烤等主题晚宴、私人派对等

• Excellent group photo venue

       绝佳的集体照留影地点

• Panoramic elevator can directly access to ballrooms on 3 Floor

      观光电梯从户外花园直达三楼宴会场所

Location: Outdoor garden

位置：户外花园
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Dining Venues 餐饮选择

Facilities 硬件设施

• K Coffee, Floor 1, International buffet, with an outdoor seating and open kitchen, 
guests can not only enjoy delicious food but also watch cooking of chef. It features 
a kids corner and a PDR which accommodates 8 to 10 persons.

凯仕餐厅，位于1楼，提供国际自助餐，室内140个座位，室外16个，带户外
餐区欣赏花园景色，开放式厨房让宾客能现场欣赏厨师的烹调手法。配有儿
童角与一个可以容纳8-10人用餐的包厢

• Taifu Restaurant, Floor 2, offering Cantonese cuisine and Fuzhou specialties, hall 
48 seats, 18 private dining rooms with total 162 seats. The biggest one is Ying 
Guan, the size of which is 280 sq m, and can be used as for four functions: Dinning, 
meeting, tea-tasting and viewing.

泰福酒楼，位于2楼，以经典闽、粤菜为主，大厅48个座位，另有18个包厢，
可容纳162名宾客；最大的瀛观包厢面积达280平米，集用餐、会客、品茶、
观景于一体

• Yunge Grill, Floor 22, Seafood and steak, Yunge Grill guarantees a unique and 
memorable experience. With a chic outdoor terrace, the restaurant boasts a wide 
array of delicacies paired with a stunning view over the city. Indoor 70 seats, 
outdoor 50 seats.

云阁扒房，位于22楼，提供本地特色海鲜以及顶级西式料理，室内70个座位，
室外50个；占据百米云端，俯瞰城市车水马龙，带有别致的户外露台
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Group Check-in Area 专属团队登记区域

Facilities 硬件设施

• Exclusive entrance for groups and it can display promotional materials of company

专属团队入口，门前可摆放展示公司形象的宣传物料

• The dedicated registration area for group guests check-in and check-out that can 

save much time.

无需前往前台，专属团队登记区域办理入住与退房，极大地节省时间

• Equipped with a 15 square meter electronic display which can play dynamic 

picture for meetings and events, saving the cost of events promotional materials.

配备15平米电子显示屏，可播放动态画面宣传会议及活动，科技美观，节省

背景板等物料制作费用

• Three escalators to go to the venues that are fast and convenient

三部手扶梯直达宴会厅，快捷便利



THEME COFFEE BREAK 
主题茶歇

Ancient Fuzhou
怀旧福州

 Energy
 能量之旅

Fragrance of Tea
茗茶芬芳

Island
海岛之风
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Kempinski Health Club 凯宾健康会

Facilities 硬件设施

Location: Floor 4

位置：4层

• The gym boasts the largest size of gyms in all Fuzhou’s starred hotels that is over 
450 sq m and is only one hotel who has only one synrgy 360.

目前福州星级酒店最大的健身房，多达450平米，拥有目前福州酒店中唯一
一台360度全功能综合训练

• At present, the indoor heated swimming pool  has the largest size of wet area in 
Fuzhou’s starred hotels with a massage pool. Changing room provides with 
laconium, surf pool, dry blowing and steam room, size is 25m x10m

目前福州星级酒店湿区面积最大室内恒温泳池，25米长，10米宽，带有一
个按摩池；更衣室内另有暖流房、冲浪池、干蒸和湿蒸房

• Yoga Room provides with personal training class of Pilates and Yoga

瑜伽室，提供普拉提和瑜伽的私教课程

• With an area of 35 sq m, golf simulator uses the equipments from the world’s top 
brand - About Golf, it is also our hotel’s unique advantage.

高尔夫教练馆，35平方米，使用世界顶级的高尔夫练习设备品牌 - 来自美
国的About Golf，是福州唯一一家拥有此设备的酒店

      



Service 服务
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Lady in Red 红衣女郎

Service 服务

Launched in 2009, the innovative Lady in Red concept was created by 

Kempinski Hotels to bring a personal touch to the guest experience. Today she 

is an enduring feature for Kempinski worldwide, immediately recognisable at 

each of its destinations. With an intimate knowledge of the local culture, and 

the hotel itself, the Lady in Red works with the hotel concierge to embody the 

beauty of a grand hotel tradition for today’s discerning guests.

凯宾斯基集团于2009年创立了红衣女郎这一概念，旨在为客人带来不一

样的个性化服务，如今她已成为全球凯宾斯基的特有文化和标志，在世

界各地的凯宾斯基都能被立刻识别出来。红衣女郎熟知自己的酒店并精

通当地文化，与酒店礼宾部合作无间，为现今独具慧眼的客人展现一个

大酒店应有的独特之美。

Location: Floor 22

位置: 22层



Guestroom 客房

KempiChina

Single or Multiple Event with minimum event revenue of RMB 20,000.00.
会议及系列会议的收入需高于2万元

Excluded Taxes, Vat, Service Charge and any packages or misc
不含税、服务费及套餐附加价值

Memberships are not extended to third party intermediaries i.e. travel agents / companies.
会员资格不适用于第三方如旅行社或中介公司
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Guestroom Booking
客房预订

RMB10元 = 1 Point 分

Event & Catering
活动 & 餐饮

RMB20元 = 1 Point分

Event 活动 Catering 餐饮

Redeem F&B, trips and holidays
兑换餐饮、旅行、假期



THANK YOU

Assistant Director of Sales 助理销售总监 – Eric Han 韩康

Eric.Han@kempinski.com
177 5893 3072


